
Beste Marloes en Frans, 
 
Bedankt voor jullie uitnodiging om met elkaar in gesprek te gaan over de prioriteiten van Shell, de 
context waarin Shell zich in Nederland bevindt en over de onvrede die er bij de buiten-cao-populatie 
leeft. Wij zijn er een groot voorstander van om met elkaar in gesprek te blijven. 
 
Echter, wij zijn de afgelopen twee jaar bezig geweest om aandacht te vragen voor de onvrede die 
leeft onder de niet-cao-medewerkers van Shell. Die aandacht hebben we gelukkig gekregen, maar de 
onvrede is daarmee nog niet weggenomen. Sterker nog, het aantal mensen dat onvrede voelt, neemt 
toe en de intensiteit van de onvrede neemt toe. Dat komt omdat we er wel over praten, maar er nog 
geen concrete structurele afspraken zijn gemaakt over de ontwikkeling van de arbeidsvoorwaarden 
van de niet-cao-medewerkers. Vooral het verschil in ontwikkeling van de arbeidsvoorwaarden van 
cao-medewerkers versus niet-cao-medewerkers is daarbij een heikel punt. 
 
Namens het niet-CAO collectief stellen wij voor om het gesprek te hebben met een 
vertegenwoordiging uit het hele land; in dit geval Benno van der Mark, Jan Jacob van Blijswijk en Leo 
van Driel. Daarnaast zijn wij op een punt aangekomen dat wij het niet zinvol achten in gesprek te 
gaan met elkaar, zonder dat de Unie daaraan deelneemt. We willen daarom ook graag Hans Korver 
van de Unie erbij hebben.  
 
Met vriendelijke groeten, 
 
 
Namens het niet-CAO collectief, 
 
Leo van Driel, Benno van der Mark en Jan-Jacob van Blijswijk 
 
++++++++++++++++++++++ 
 
Hi Leo, Karen, Willem, 
 
Daar jullie mede ondertekenaars zijn van de petitie die de UNIE voor kerst aan mij overhandigd heeft, 
Marjan en wij samen met jullie vorig jaar over pay voor niet-CAO medewerkers hebben gesproken 
(en andere onderliggende zorgen), en ik jullie eerder ook mijn antwoord aan de UNIE/dhr. Korver 
heb gestuurd, leek het me goed jullie ook deze keer persoonlijk te informeren over mijn antwoord 
aan Hans Korver van de UNIE mbt de petitie. Attached het antwoord dat ik aan dhr Korver heb 
gestuurd vanochtend. Ik realiseer me dat dit niet het antwoord is dat jullie en de ondertekenaars 
hadden gewenst.  
 
Tevens nodigen Frans Everts (Marjan’s opvolger als President Directeur Shell NL) en ik jullie graag uit 
voor een gesprek in Den Haag in de loop van februari, om kennis te maken met Frans, een gevoel te 
krijgen voor de prioriteiten van Shell in NL 2024 en de context waarin we ons als Shell in NL 
bevinden. Uiteraard geeft dat dan ook gelegenheid om eventuele vragen en of zorgpunten van jullie 
verder te bespreken en desgewenst mijn visie achter het antwoord aan dhr Korver nog wat verder 
toe te lichten.  
 
Jacqueline Verweij zal hiervoor een meetingrequest naar jullie sturen. 
 
With kind regards, 
 
Marloes Michon 
 


